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Grammatik Perfekt

Perfekt

Ο παρακείμενος σχηματίζεται με τα βοηθητικά ρήματα haben, sein, τα οποία κλίνουμε

Μετοχή παρακειμένου

Η μετοχή παρακειμένου σχηματίζεται στα ομαλά ρήματα με την προσθήκη του ge-  πριν 
το θέμα και την κατάληξη   -(e)t.

Bemerkungen

στον ενεστώτα και τη μετοχή παρακειμένου που μπαίνει στο τέλος της πρότασης.

Ich habe ein Buch gekauft
Du hast ein Buch gekauft

Er, sie, es hat ein Buch gekauft
Wir haben ein Buch gekauft

Ihr habt ein Buch gekauft
Sie, sie haben ein Buch gekauft

Ich bin in den Bus gestiegen
Du bist in den Bus gestiegen

Er, sie, es ist in den Bus gestiegen
Wir sind in den Bus gestiegen
Ihr seid in den Bus gestiegen

Sie, sie sind in den Bus gestiegen

machen  -  gemacht
spielen  - gespielt
baden  - gebadet

arbeiten  - gearbeitet
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Στα χωριζόμενα ρήματα το πρόθεμα -ge μπαίνει στη μέση, ανάμεσα σε πρόθεμα και κυρίως ρήμα:

Το πρόθεμα ge- δεν μπαίνει όταν τα ρήματα ξεκινούν με τα εξής προθέματα:

studieren      studiert

einkaufen  -  eingekauft
aufräumen  - aufgeräumt

zuhören  - zugehört

   be-     bestellen    bestellt
ge-       gehören   gehört
er-        erklären   erklärt

    ver-      verkaufen   verkauft

και όταν το ρήμα λήγει σε -ieren:
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